
Referat FAU-møte Smørås skole 21.11.2023  

Møteleder: Espen Helgesen  

Referent: Krister Djuve Arnesen og Espen Helgesen 

 

Til stede: 1. trinn: Christian Gamst Hårvik; 2. trinn: Krister Djuve Arnesen; 3. trinn: Mette Taule 

og Tonje Svendsen Grøvik; 4. trinn: Espen Helgesen; 5. trinn: Stein Arne Constant-Stangeland og 

Synne Hartveit; 6. trinn: Marianne G. Litland; 7. trinn: Grethe Teigen og Siren Halvorsen; rektor 

Trine Lise Larsen (første del av møtet) 

 

Ikke til stede: 1. trinn: Hanne Marie Austevoll; 2. trinn: Lars Aarsland; 4. trinn: Hege Klette; 6. 

trinn: Helene Alvær Kyvik Hetland 

 

Saker:  

 

1.Rektor Trine Lise Larsen informerer 

Foreldreundersøkelse: 46% svarprosent per nå. Samme spørsmål som i fjor, for at det skal være 

målbart i år. 

 

Kvalitetsoppfølging: Samling i januar, der 2 representanter fra FAU skal være med Trine Lise på 

Bergen kommunes Kvalitetsoppfølgingsmøte om hva som forventes av FAU. 

 

Juleavslutning: Samlet feiring 1. - 4. trinn. De andre trinnene styres av årstidsgrupper. 

 

Julegudstjeneste 12.12: Likeverdig tilbud arrangeres på skolen for de som ikke skal være med til 

Skjold kirke. 

 

2.Vedtektsendringer 

FAU gjennomførte avstemning over to foreslåtte vedtektsendringer. Endringsforslag 1 innebærer 

at karanteneregelen for FAU-medlemmer gjeninnføres, slik at hver representant kan sitte i 

maksimalt to år før de må ha ett års karantene. Endringsforslag 2 innebærer en presisering av 



hvordan FAU-medlemmer kan gå frem for å gi fullmakt til andre representanter ved fravær fra 

møter. Endringene ble enstemmig vedtatt, og de nye vedtektene publiseres på skolens nettsider. 

 

3.Evaluering av Halloween-arrangement 

Generelt gode tilbakemeldinger etter Halloween-arrangementet på skolen. Dersom et tilsvarende 

arrangement skal gjennomføres til neste år, foreslås det to justeringer: 

● Når alle elevene begynner knask eller knep-runden fra skolen, blir det et stort trykk på 

boligene i skolens nærområde. Det bør derfor legges føringer for å oppnå litt mer 

geografisk spredning. 

● Det bør kommuniseres tydelig til foreldregruppen på de laveste trinnene at foreldrene må 

organisere gågrupper slik at alle elevene blir inkludert. 

 

4.Hjertesonen 

Rektor har mottatt meldinger fra naboer om at den nye hjertesonen fører til farefulle situasjoner, 

blant annet fordi foreldre benytter Nedre Smøråsvegen som snuplass når de leverer barna på 

skolen. Skolen og FAU har felles interesse i å sikre en trygg skolevei, og iverksetter følgende 

tiltak: 

● Skolen tar ansvar for å kartlegge trafikkbildet på morgenen i en to ukers periode for å få 

oversikt over situasjonen. 

● FAU oppfordrer foreldre om å redusere kjøring i Nedre Smøråsvegen slik at vi unngår 

opphoping av biler i tiden rundt skolestart. Busstoppene i Apeltunvegen er gode 

alternativer til å slippe av elever som kan gå selv det siste stykket, slik at vi frigjør 

kapasitet til de yngste elevene og andre som har behov for å bli kjørt helt frem til 

hjertesonen. 

● FAU tar kontakt med kommunen for å finne ut om det er planlagt evaluering av 

hjertesonen, og vil følge opp saken videre på neste møte i januar 2024. 

 

5.17.mai 

Planlegging av 17.mai-feiringen skal settes i gang snart, og i første omgang skal FAU hente inn 

erfaringer fra tidligere år og ta initiativ til en fordeling av arbeidsoppgaver mellom FAU og 



17.mai-komiteen. FAU-leder følger opp saken til neste møte. 

 

Neste møte: 23. januar 

 


